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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi )XXVI. törvény 42 .
§ (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1 )
bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforráso k
minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Biztonságosak-e az Ázsiából behozott kórházi eszközök?,, címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Szakértők szerint az évi nagyjából 20 ezerre tehető műtéti sebfertőzés legalább 30%-a megelőzhető lenne ,
ha a kórházak megfelelő minőségű , steril eszközöket használnának . Ám az állandó eladósodottság miat t
gyakran Ázsiából rendelnek többek között hasi törlőkendőket, melyek egy része mikrobiológiaila g
szennyezett ezért gyakorlatilag életveszélyes . Kérem ezért Miniszter Úrtól, hogy tisztázza ezt a helyzetet és
válaszoljon a következő kérdésekre :
- Milyen arányban szereznek be Ázsiából kórházi eszközöket az intézmények ?
- Milyen higiéniai ellenőrzésen esnek át ezek az eszközök a használat el őtt, egyáltalán ellenőrzi-e
valaki ezeket?
- indít-e vizsgálatot a kormány az ügyben?

Milyen protokollok vonatkoznak a kórházi eszközök beszerzésére, egyáltalán milyen szabályo k
vonatkoznak az állami intézmények esetében az eszközbeszerzésre, legális-e Ázsiából rendelni ezeket ?

Várom megtisztelő válaszát!

Szab ' Tímea
Független országgyűlési képviselő

Budapest, 2017 . december 5
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